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Eladó Családi ház, 60 m2, 1 540 m2 telek, Kaposvár
18 000 000 Ft ( ~43 432 € )

Eladó Kaposvár Kecelhegyi részén egy felujitandó családi ház.

Adatlap sorszáma: #696900197

Szobák: 2

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Felújítandó

Külső állapot: Felújításra szoruló

Fűtés: Házközponti fűtés

Építés éve: 1965

Kilátás: Utcára

Tájolás: Kelet-nyugat

Komfort: Komfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Gázcsonk a telken

Csatorna: Derítő

Telefon: Nincs

Tv: Nincs

Internet: Nincs

Parkolás: Udvarban

Bútorozottság: Részben bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: G

Az Ön kapcsolattartója:

Császár Kornél
Területi képviselő

+36 20 567-0104
csaszarkornel.om@gmail.com

1. Magyar leírás

2. Deutsche Beschreibung

3. English description

 

Eladóvá vált Kaposváron egy felujitásra váró családi ház a Kecelhegyi

városrészen. Zártkerti ingatlanról van szó, viszont művelés alól kivonták már. Az

ingatlan bár teljes renoválásra szorul, de egy meseszép kis otthon válhat belőle

egy kis család részére. 2 különálló szobával ,közlekedővel kis otthonos

konyhával és egy praktikus kis fürdővel rendelkezik jelenleg. Tágas udvar vár az

átalakulásra, ahol a gyerekek kedvükre játszhatnak. Különálló nyárikonyhával az

udvaron, ahol bent van a viz illetve a villany is. Akár egy második lakrész is

kialakitható lehet. Az ingatlant egy központi fatüzelésű kazán biztositja.

Ajánlanám az ingatlant fiatal családoknak akik kedvükre alakithatják a kis

othonukat, ahogy csak szeretnék. A várostól néhány percnyire. Igény szerint a

mellette lévő üres telek is eladásra vár ami szintén 1540nm.

 

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja! 

 

 

Ein freistehendes Haus in Kaposvár im Stadtteil Kecelhegyi zu verkaufen. Das

Anwesen befindet sich in einem Garten, aber es wurde aus dem Anbau

genommen. Die Immobilie ist komplett renovierungsbedürftig, aber es könnte

ein fabelhaftes Zuhause für eine kleine Familie sein. 2 separate Zimmer, eine

kleine Küche mit einem kleinen Flur und ein praktisches kleines Bad. Es gibt

einen geräumigen Innenhof, in dem die Kinder spielen können. Separate

Sommerküche im Innenhof mit Wasser- und Stromanschluss. Es besteht auch die

Möglichkeit, einen zweiten Wohnbereich einzurichten. Das Haus verfügt über

einen zentralen Holzkessel. Ich würde die Immobilie jungen Familien empfehlen,

die sich ihr eigenes kleines Heim nach ihren Wünschen einrichten können. Nur

wenige Minuten von der Stadt entfernt. Bei Bedarf steht auch das angrenzende

freie Grundstück zum Verkauf, das ebenfalls 1540 qm groß ist.

 

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und um einen

Termin zu vereinbaren, rufen Sie bitte an! Wenn Sie an einem Kauf oder Verkauf

interessiert sind, wenden Sie sich bitte an den Home Manager! Wir können Ihnen

helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Kreditangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten

geeignete auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

 

A detached house for sale in Kaposvár in the Kecelhegyi district of the city. The

property is in a garden, but it has been taken out of cultivation. The property is

in need of a complete renovation, but it could become a fabulous home for a

small family.It has 2 separate rooms, a small kitchen with a small hallway and a

practical small bathroom. There is a spacious courtyard for the children to play

in. Separate summer kitchen in the courtyard with indoor water and electricity.

There is also the possibility of a second living area. The property has a central

wood-burning boiler. I would recommend the property to young families who can

make their own little home as they wish. A few minutes from the town. If

required, the adjoining vacant plot of land is also for sale, which is also 1540

sqm.

 

This property is great, right? For more information and to make an appointment,

please call! If you are interested in buying or selling, please contact the Home

Manager! We can help you achieve your goals, anywhere in the country! Should

you need a favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one

for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


